東華三院扎根香港151年,一直秉承「救病拯危、安老復康、興學育才、 扶幼導青丨的使命,在醫療衞生、教育、社會、歷史文化保育及公共服務等 範疇為香港市民提供全方位適切的服務。

本院多年的善業實有賴各界善長鼎力襄助,使我們的服務可以做得更完善, 成為本港最大型的慈善團體之一。而本院每年的「歡樂滿東華」電視籌款晚會 乃家傳戶曉的重點項目,表演項目都令人津津樂道,同時為本院籌得可觀的善款。

本年「歡樂滿東華」將於2021年12月11日(星期六)晚上8時30分於 無綫電視翡翠台現場直播,為本院的醫療衞生、教育及社會服務籌募善款。 懇請各界善長踴躍捐輸,與本院共同構建更美好的社會,將本院善業傳遍本港 每一個角落!

TWGHs has been serving the Hong Kong community for 151 years. With the mission of healing the sick and to relieve the distressed, caring for the elderly and to rehabilitate the disabled, promoting education and to nurture the youngsters and raising the infant and to guide the youth. TWGHs committed to provision of all-rounded medical and health, education, community, records and heritage, and traditional services to the Hona Kona citizens.

The continuous support of the benefactors towards TWGHs over the years is the key to guide us better in contributing to the society, which made TWGHs become one of the leading charitable organizations in Hong Kong. The Tung Wah Charity Gala - the well-known flagship fund-raising programme of TWGHs, have brought us beautiful memories and raised considerable funds for the people in need.

This year, the Tung Wah Charity Gala will be broadcast live at 8:30 pm on Saturday. 11 December 2021 on TVB Jade Channel, Fund raised will be used to support the development of our medical and health, education and community services. We earnestly look for your support again to spread the love and care to our community.

(譚鎮國)

東華三院主席暨籌委會主席 (TAM Chun Kwok) Chairman, Board of Directors cum Organizing Committee Chairman

籌委會委員 Organizing Committee Members